

香港聯合交易所有限公司

(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED

(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

## 通告 CIRCULAR

事項： 聖誕節前夕、新年前夕及農曆新年前夕期間有關之(1)交易安排及(2)呈交印花稅日報表、股票期權莊家經銷交易綜合報表、交易所買賣基金莊家相關正股交易報告表及交易所買賣基金莊家相關正股交易報告表 (補充資料)

Subject: **(1) Trading Arrangements; and (2) Submission of Stamp Duty Daily Return, Options Market Maker Jobbing Transaction Composite Reporting Form, ETF Market Makers Underlying Stock Transactions Reporting Form and ETF Market Makers Underlying Stock Transactions Reporting Form (Supplemental) During Eves of Christmas, New Year and Lunar New Year**

查詢： 參與者一般查詢熱線<sup>1</sup> (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)

Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline<sup>1</sup> (Tel: 2840 3626 E-mail: trd@hkex.com.hk)**

請各位交易所參與者留意，即將來臨之聖誕節前夕（二零二二年十二月二十四日）、新年前夕（二零二二年十二月三十一日）及農曆新年前夕（二零二三年一月二十一日）為星期六，上述日期將會沒有交易。而每一個前夕的上一交易日將為正常交易日，交易安排及呈交有關所須報表將維持正常。

Exchange Participants are requested to note that the upcoming Christmas Eve (24 December 2022), New Year Eve (31 December 2022) and Lunar New Year Eve (21 January 2023) fall on Saturdays and there will be **NO** trading on these days. The trading day before each eve will be a normal trading day. All trading arrangements and submission of required return and reporting forms will remain normal during those periods.

營運科  
交易部  
高級副總裁  
麥寶璇 謹啟

**Olivia Mak**  
**Senior Vice President**  
**Trading Department**  
**Operations Division**

<sup>1</sup>所有參與者一般查詢熱線之通話可能會被錄音。請[按此](#)參閱香港交易所的私隱政策聲明。

All calls to and from the Participant General Enquiry Hotline may be recorded. HKEX Privacy Policy Statement is available [here](#).